

## Ericsson Ltd. 愛立信有限公司

Room 6008-12, Level 60, One Island East, 18 Westland Road,  
Island East, Hong Kong  
Tel : (852) 2590 2388  
Fax : (852) 2590 9550  
Website : [www.ericsson.com/en](http://www.ericsson.com/en)  
Email Address : [ehk.communications@ericsson.com](mailto:ehk.communications@ericsson.com)

### Senior Management

Petra Schirren President, Ericsson Hong Kong and Macau

### Business Activities

Ericsson is one of the leading providers of Information and Communication Technology (ICT) to service providers, with about 40% of the world's mobile traffic carried through our networks. We enable the full value of connectivity by creating game-changing technology and services that are easy to use, adopt and scale, making our customers successful in a fully connected world. For more than 140 years, our ideas, technology and people have changed the world: real turning points that have transformed lives, industries and society as a whole.

Founded in 1876, Ericsson has its headquarters in Stockholm, Sweden. Net sales in 2017 were SEK 201.3 billion. Ericsson is listed on NASDAQ OMX stock exchange in Stockholm and the NASDAQ in New York. Ericsson Ltd. operates as a customer unit of Ericsson Market Area North East Asia. It oversees the company's activities in Hong Kong and Macau.

### Parent Company

Company Name : Telefonaktiebolaget LM Ericsson  
Country : Sweden

香港港島東華蘭路18號港島東中心60樓6008-12室  
電話 : (852) 2590 2388  
傳真 : (852) 2590 9550  
網址 : [www.ericsson.com/en](http://www.ericsson.com/en)  
電子郵件箱 : [ehk.communications@ericsson.com](mailto:ehk.communications@ericsson.com)

### 高層管理人員

Petra Schirren 愛立信香港和澳門總裁

### 業務概況

愛立信是向服務提供商提供資訊及通訊技術（ICT）的領先供應商之一，全球約40%的流動通訊流量透過我們的網路傳輸。我們通過創建易於使用、普及和擴展且顛覆現有遊戲規則的技術和服務來實現連接的全面價值，使我們的客戶在完全互連的世界中取得成功。140多年來，我們的思想、技術和人才改變了世界：改變生活，工業和整個社會的真正轉捩點。

愛立信成立於1876年，總部位於瑞典斯德哥爾摩。2017年的淨銷售額為2013億瑞典克朗。愛立信在斯德哥爾摩的納斯達克OMX證券交易所和紐約的納斯達克證券交易所上市。愛立信有限公司是愛立信東北亞市場區的客戶服務部門。它監督公司在香港和澳門的活動。

### 母公司

公司名稱 : Telefonaktiebolaget LM Ericsson  
國家 : 瑞典